
Raad op straat 9 september 2021. Locatie Wilhelminapark.

Recapitulatie reacties:

1. Man: geen grote veranderingen. Hattem is prima woonomgeving. Geen grote windmolens. 

Veel meer zon op dak en schuren. (Zijn dak ligt vol zonnepanelen.)

2. Echtpaar: toeristen. Centrum Hattem is prachtig. Komen met mooi weer terug. Onbegrijpelijk 

is, dat auto’s tussen de terrassen door rijden; gevaarlijk en ze stinken als je zit te eten. Dit 

moet anders!

3. Echtpaar uit de buurt: woningnood ook in Hattem; op verschillende locaties 2 of 3 hoog 

bouwen, zoals Zandkamp. Geen zonnepanelen op landbouwgrond. Geen hoge windturbines. 

Wilhelminapark is prima, zoals het nu is.

4. Man, woont in centrum.  Polder Hattem moet open polder blijven. Geen grootschalige zon 

en wind. Natuur is erg belangrijk. Centrum Hattem is prima.

5. Vrouw, woont bij de Bongerd: nieuwe woningen in hattem op terrein Saturn en terrein Poot. 

Starters en senioren is het groot probleem. Geen hoge windturbines. Liever woningen dan 

zonnepanelen op landbouwgrond. Geen zon op vuilstort. Wandelt veel in Wilhelminapark en 

is blij met park. Wil het open karakter van dit park behouden.

6. 2 meisjes uit Hattem 16 en 19 jaar. Willen in de toekomst in Hattem blijven wonen. Hattem is 

helemaal goed. Oudste is al ingeschreven bij Triade. Met name voor de jeugd rond 16 jaar 

zijn er geen voorzieningen in Hattem.

7. Man, woont in centrum. Hattem is prachtige woonomgeving. Heeft wel problemen met 

verkeersveiligheid; verkeerslichten bij chinees, wordt door rood gereden door auto’s, 

gevaarlijk met onoverzichtelijkheid weg/fietspad. Fietspad tegenover benzinepomp donker 

en onoverzichtelijk door grote bomen. Saturn geeft geen overlast. Senioren bouw 

noodzakelijk. Ook bij de nieuwe Lidl. Veel groen en openheid landscap moet blijven.

8. Man, Hattemer. Prachtig stadje om te wonen. Groot probleem is huisvesting senioren en 

starters; Saturn moet weg voor nieuwbouw woningen.

9. Man, woont in de buurt. Luxe appartementen voor ouderen is een must. Saturn Petfood zou 

plaats moeten maken voor wonen. Bij inbreiding nieuwbouw verstand gebruiken; ruimtelijk 

moet “mooi” blijven. Wil nooit in buurt school wonen, veel te veel lawaai.

10. Moeder en dochter uit de buurt, hebben weinig tijd, gaan nog verder reageren. Willen wel 

gezegd hebben, dat max. 30 kilometer een prima uitgangspunt is, maar als er niet wordt 

gehandhaafd, blijft de snelheid veel te hoog. ( extra lawaai door drempels bij hard rijden)

11. Enkele fietsers welke voorbij reden riepen: Hattem is prachtig.
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